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DanRs prije podne je VU'd u Vukovaru napustila dvorac i 
preselila u Beograd.0 zgradi je ostao manji detašman,jer primopre-
daja objekta a naslijedulkom NIJE jo uslijedila.Verzija o budučoj 
nuriijeni dvorca i na pretei-z.Tako treba desr,o zapadio krilo dobi-
ti PIK,zgradu gofsahne KazaliJte lutaza,dvije tri prosto e glavne 
zgrade traži TUristi4ko_ društvoa u glavnd- Zgradu treba 

muzej,galeriju i budu -i muze-j NOB 
u Pb7fteru~ti adni Č Ir.O- sveu-

čillš-Wkao muze-SU u neku --kukU-St6dfftl-u-8tanovu.-To bi značilo,ako 
se obistine ove glasine,"formirati sustanarski odnos raznoraznih usta-
nova".0sim toga kolaju glasine,da postoji prijedlo . porodica boraca 
da  se dvorac ra_4parceU unr_a u st ove,po_3to jedalTveča bruj borčkih 
fa:Ulija nema u gradu stanova.414.0A in,.a-Ptnaj faktor,koii ce4 o 
sudbini donijeti konačno rjeenje,iapk-smatramo-da je VE0:14. važna 
budnost i do ra vol a Konzervator k • ,koji evojom preporukoi 
41,Že 3o:3 u pravi 8 d.ati Opčint>izvjewie smiernice,wie bi zactovo-
Ijile sve zainteresovane. 

Razumije se,da se sada namože vie čekati aći calendas 
Graecas,vec bi trebalo ozbiljno odlučiti što ce Konzervatorski za-
vod predložiti Opeini.Ovu. stvar treba HITVO prediskutiratl,pa ap,Le-
liramo na MuzeoloJki centar,da se HITflO stavi u vezi s konzervaturi-
da.Mislimo,da u ovom slučaju treba da zajed/lički nasUlpe Zagreb i 
osječki zavod i du muzeoloskl'centar odigra svoju muzeoloJku ulogu. 
Odlagati pitanje dvorca do momenta,kada bude prekasno,nema smisla. 

Mi smo ovdje preslabi,a da bismo mogli nejto postici u izmijeni 
generalne osnove,koju je,tako nam se barem čini3Općine ve,5 prilično 
odlučila. 

Kada nebiamo irnali momentane velike brige i ogrouni posao 
u vezi prelaza nae ustanove na novi način financijskog poslovanja 
/ kod nas rudi na tome pos1u lioseban financijski stručnjak iz privre-
de,p(Ato su svi naši napori u vezi odlaganja osta1i glas vapijuceg u 
pustinji/podpisni >i došao u Zgreb na konzu1tJvanje,a1i smatramo 
kao prva intervene4u UPIT K.Z.0 Zagrebu Opini,L3to namjerava učini-
ti s dvorcem!!!.Molimo Vas,da utječete na K.Z.da to zaista učini od-
.1<ti ,a ne za 14 dana,kada Če sve biti kasno. 

Vaše ;ai'šljene na je poznto i Vi ste Va'bi stav iznjeli 
u predsjedništvu Opcine.Od onda se opet dosta toga lzmjenilo,pa se 
na taj problem gleda dinamič e,a memixjc stav r.lkovodstva još nije 
nikome poznat. 

-- Upravite zeiu 


